

Date: 03/11/2025

To:

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market (DFM)
UAE

Subject:

Resignation of Mr. Mohammed Hussain Ghati Al Jbori from the Membership of the Board of Directors of Talabat Holding plc (the "Company")

الى:

السيد حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دولة الإمارات العربية المتحدة

الموضوع:

استقالة السيد محمد حسين غاطي الجبوري من عضوية مجلس إدارة شركة طلبات هولدينغ بي ال سي ("الشركة")

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد ،،،

Reference to the subject mentioned above, we would like to inform you that **Mr. Mohammed Hussain Ghati Al Jbori** has submitted his resignation from the Company's Board of Directors **effective November 12, 2025**, for **personal reasons**.

بالإشارة الى الموضوع المذكور أعلاه، نود إعلامكم بأن السيد محمد حسين غاطي الجبوري قد تقدم باستقالته من عضوية مجلس إدارة الشركة اعتباراً من تاريخ 2025/11/12 وذلك لأسباب شخصية.

The Chairman of the Board would like to express his sincere appreciation and gratitude to Mr. Al Jbori for his valuable efforts during his tenure on the Board as **Independant/None-Executive director**.

يود رئيس مجلس الإدارة أن يتقدم بخالص الشكر والتقدير للسيد محمد الجبوري على جهوده القيمة خلال فترة عضويته كعضو غير تنفيذي - مستقل للمجلس.

The Company, represented by its management and Board of Directors, thanks Mr. Al Jbori deeply, and wish him success.

كما وتقدم الشركة ممثلة بإدارتها التنفيذية ومجلس الإدارة بجزيل الشكر والامتنان للسيد الجبوري، متمنية له دوام التوفيق والنجاح.

The Company also confirms that the Board of Directors will appoint a new board member to succeed Mr. Al Jbori at the next Board Meeting.

كما تود الشركة التأكيد بأن مجلس الإدارة سوف يقوم بتعيين عضو مجلس إدارة جديد خلفاً لسيد محمد حسين غاطي الجبوري في أول اجتماع مقبل لمجلس الإدارة.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام و التقدير،،،

Abdullah Al Ghrawi
VP Legal, GRC &
Board Secretary



عبدالله الغراوي
نائب الرئيس للشؤون القانونية
والحكمة والمخاطر والامتثال
وأمين سر مجلس الإدارة